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Abstract (en)
[origin: WO2017162430A2] The invention relates to a drying device for a mixture (9) of a liquid and one or more solids, comprising a receiving
container (5) for the mixture (9), a rotor (2) arranged with a portion of its circumference in the receiving container (5), and a drive device (3) for
rotationally driving the rotor (2), wherein the rotor (2) has a plurality of flat entraining elements (14). The invention is characterized in that the
entraining elements (14) have a radial orientation with respect to an axis of rotation (17) of the rotor (2), wherein at least some of the entraining
elements (14) have a configuration, in which relatively narrow entraining elements (14) alternate with relatively wide entraining elements (14) in the
circumferential direction of the rotor (2) and/or in that at least some of the entraining elements (14) are provided with a plurality of passage openings.

Abstract (de)
Eine Trocknungsvorrichtung für eine Mischung (9) aus einer Flüssigkeit und einem oder mehreren Feststoffen mit einem Aufnahmebehälter (5) für
die Mischung (9), einem mit einem Abschnitt seines Umfangs in dem Aufnahmebehälter (5) angeordneten Rotor (2) und einer Antriebsvorrichtung
(3) zum rotierenden Antreiben des Rotors (2), wobei der Rotor (2) eine Mehrzahl von flächigen Mitnahmelementen (14) aufweist, ist dadurch
gekennzeichnet, dass die Mitnahmeelemente (14) eine radiale Ausrichtung bezüglich einer Rotationsachse (17) des Rotors (2) aufweisen, wobei
zumindest einige der Mitnahmeelemente (14) eine Konfiguration aufweisen, bei der sich relativ schmale Mitnahmeelemente (14) mit relativ breiten
Mitnahmelementen (14) in Umfangsrichtung des Rotors (2) abwechseln und/oder dass zumindest einige der Mitnahmeelemente (14) mit einer
Mehrzahl von Durchgangsöffnungen versehen sind.
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